
 
 

 
Referat 

 
Navn på organet som har hatt møte: Øyrådet (ØR).  
Møtedato:  01.03.2018  
Tid:  
            17.00 – 19.30 

Møtt: Håvard Holte Os, Lilly Gården, Merete Madsvåg, Kathrin 
Hammer, Dag Inge Mathisen, Torfinn Hansen, Tove C Fasting, Berit 
Flåmo 
 
Forfall: Elin Wahl, Mona O Fossum, Edvin Pausen (Ingen vara møtte 
for disse.) 

Sted: Kommunehuset   
Møteleder: Håvard Holte Os 
  
Referent: Knut Arne Strømøy 
 
 
 
 
Sak nr Saksopplysninger – jf saksliste. Orientering/Drøfting/Beslutning Type Ansvarlig 

1.  Referat og innkalling godkjent.   
 

2.  Froankonseptet-m/videreutvikling av Komopp-pakker, 
realisering av Froheim og søknad om autorisasjon for 
naturinformasjonssenter for Froan: 
 
Saken ble behandlet i kommunestyret i dag og oversendt Håvard på 
mail etter behandling der Øyrådet ble bedt om en uttalelse. 
ØR diskuterte saken og alle var enige om at sånne saken måtte 
oversendes i god til sånn at medlemmene kunne sette seg inn i 
saken. 
 
Vedtak: Øyrådet ønsker å holdes løpende orientert om saken og 
ber om at saksbehandler/administrasjonen kommer til neste 
møte i rådet for å gi en orientering om saken. 

  

3.  Samfunnsbåt/Hvite biler: 
Kommunelege Ingrid Kristiansen orienterte om saken samt 
kommunestyrets vedtak (dette finnes på kommunens hjemmeside).  
Prosjektplan forhåpentlig politisk vedtatt i løpet av mars. 
Samfunnsbåt diskutertes videre med helseforetaket. 
Brannsjef Arvid Hammernes syntes planene var spennende med 
tanke på brannberedskap i øyrekka og ønsket å bidra i den videre 
planleggingen. De to siste brannen på Mausund viser viktigheten av 
at brannkorpset kommer raskt ut, sa Hammernes. Om samfunnsbåt 
ikke ble realisert må vi se på andre alternativer for rask utrykning, 

  



 
 

sa han videre. 
Håvard mente brann var viktig og måtte være hoved 
premissleverandør i spørsmålet om utforming av båt. 
Berit Flåmo sa at samfunnsbåt er interessant, men saken må utredes 
og politisk behandlers. Driften vil nok bli den største utfordringen 
sa ordføreren. 
 
Tidsplan: Hvite biler på plass 1.juni, eventuell samfunnsbåt i 
september, men det er kanskje vel optimistisk sa Ingrid. 
 
Kommunestyret har bedt om at det utarbeides avtaler med 
frivilligheten når det gjelder drift og ansvar for bilene samt ATV 
ordningene. 
 
Vedtak: Øyrådet ber om at kommunen tar kontakt med den 
enkelte øy direkte (grendalag) da ingen er like.  

4.  Parkering på Dyrøya: 
Teknisk sjef Jomar Finseth orienterte: 
 
334 biler ble registrert på Norddyrøy inder UtiHavet i 2017. 
AtB har signalisert at de ikke får snudd bussene ved fergeleie og 
ønsker å ta i bruk deler av dagens parkeringsareal til snuplass. Dette 
mente rådets deltakere var uakseptabelt da det vil redusere antall 
plasser ytterligere. 
 
Det er ført samtaler med fylkeskommunen om problematikken men 
enda ingen løsning. 
 
Berit Flåmo antydet at man måtte se på om kommunen kunne bli 
med på et spleiselag for å få orden på forholdene, selv om dette er 
fylkeskommunens ansvar. 
 
Saken haster, spesielt etter signalene om bruk av mer plass for 
snuplass til busser. 
 
Andre orienteringer fra Jomar: 
 
Klakken på Sørburøy: Froan forretningsdrift fendrer, Namsos Sjø 
tar kostnaden. 
 
Bogøyvær: kaia utbedres. Dyrere enn beregnet og det søkes fylket 
om bidrag til 50% av kostnadene på kr. 2,2 mill. 
 
Bogøyvær: broa må utbedres. Tilstanden er ikke kritisk, men 
alvorlig. Må gis prioritet. 
 
Vannledningen fra Mausund har brudd og må utbedres. Dette 
arbeidet må utføres av dykkere. 
 
Kommunale kaier: flere fiskere har rapportert om mye rot på 
kaiene. Dette må det ordnes opp i og regler for kommunale kaier 
utarbeides. 

  



 
 

 
Gjæsingen: pullertene er utbedret. 
 
Tre eiere av naust er tilskrevet om manglende fundamentering. 
Jomar ønsker tilbakemelding om andre eventuelle tilfeller 
kommunen må ta tak i. 

5.  Evaluering/videreutvikling av ordningen med 
skjærgårdssykepleier: 
 
Sandra Holm orienterte om tjenesten samt andre tjenester i øyrekka. 
Sandras presentasjon sendes ved referatet. 
 
Øyene ble bedt om å svare på utsendte spørsmål for å kunne gjøre 
en så god som mulig evaluering av prosjektet. 
 
Håvard mente at rådet burde ha fokus på å videreutvikling av 
ordningen, gjerne gjennom å få utført flere tjenester i øyrekka i 
samarbeid med legekontoret, dette vil spare folk for mye reising. 
Lilly Gården etterspurte førstehjelpskurs på øyene, vi mangler også 
hjertestarter sa hun. 
 
Ingrid opplyste om at lokalt Røde kors kunne kontaktes da de har 
kjørt lignende kurs i grender på fast Frøya. 
 
Håvard oppfordret grendalagene om å komme på banen. 
 
 
Vedtak: Øyrådet lager en uttalelse etter årsmøtet etter at alle 
øyene har diskutert tilsendte spørsmål og andre aspekter ved 
ordningen. 

  

6.  Årsmøte 2018: 
 
Avholdes torsdag 12. april, kl.17.00 
 
Saker til årsmøtet må sendes leder minst 4 uker fra møtet. 
 
Håvard og Knut Arne lager en oversikt over hvem som er på valg. 
 
Ordføreren spandere kake ☺ ☺ 
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Orientering i Øyrådet 01.03.2018

Hjemmetjenesten/Skjærgårdssykepleier

Status pr i dag.

• Tjenester på Mausund, Sula og Bogøya

• Helsehjelp i hjemmet - Hjemmesykepleie

• Praktisk bistand - Hjemmehjelp

• Trygghetsalarm

• Trygdebolig på Mausund

Oversikt Mausund

• Helsehjelp i hjemmet: 11 brukere

-Multidose: 5 brukere 

-Dosering: 3 brukere

-INR: 3 brukere

• Trygghetsalarm 9 brukere 

• Hjemmehjelp: 2 brukere

• Totalt 12 brukere, 

• Trygdebolig: 4 beboere

• Hjemmesykepleie 7 dager i uka, 8-15 og 18-20 

• Hjemmehjelp 1 dag hver 3 uke

Oversikt Sula

• 5 brukere helsehjelp i hjemmet

-INR-taking: 1 bruker

-Multidose: 1 bruker

• Trygghetsalarm: 1

• Hjemmehjelp: 2

• Totalt 7 brukere

• Hjemmehjelp 1 dag hver 3 uke

• Hjemmesykepleie 2 dager pr uke 

Oversikt Bogøya

• Helsehjelp i hjemmet: 1 bruker

• Hjemmehjelp: 1 bruker

• Hjemmehjelp 1 dag hver 3 uke

Status ansatte pr i dag.

• Mausund 

-Hjemmesykepleie 3 ansatte i turnus

-1 hjelpepleier, 2 assistenter, 1 ass under utdanning

-Hjemmehjelp: 10% stilling Mausund/Bogøya

• Sula

-Hjemmesykepleie x 2 pr uke, overgangsperiode januar - mars

-Hjemmehjelp en dag hver 3 uke fra Fast-Frøya

• Bogøya

-Bistås fra tjenesten på Mausund/Skjærgårdssykepleier

• Resten av øyrekka

?
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Prosjekt Skjærgårdssykepleier 

• Vedtatt i kommunestyre 11.12.2014

• Prosjekt 3 år

• Oljeturnus

• Ansatt april 2015

• Forventninger fra befolkning / politikere uavklart ved oppstart?

Stillingsinstruks Skjærgårdssykepleier

Fokusområder:

• Overordnet faglig ansvar for brukerne i øyrekka

• Ansvarlig for faglig forsvarlig drift i øyrekka 

• Utarbeide rutiner/prosedyrer

• Behandlingsansvar for E-meldinger

• Multidose-planlegging og gjennomføring

• IPLOS-ansvar

• Delta i Inntaksteam

Utfordringer:

• Turnus  / Arbeidstid / Reisetid 

• Nordsjøturnus ikke optimalt i en slik ordning med 1 

sykepleier?

• Forventningsavklaringer og hvilke tjenester som kan 

ytes må på plass

Spørsmål til Øyrådet:

• Hvordan oppleves hjemmetjenesten i Øyrekka med 

skjærgårdssykepleier pr. i dag?

• Har du innspill til forbedring av tjenesten?

Send oss gjerne ditt bidrag på mail:

sandra.holm@froya.kommune.no

Takk for oppmerksomheten


